
 
 

 Český zahrádkářský svaz, ZO č. 15, U Šimaly, Havířov 
 
Usnesení z výroční členské schůze ZO č. 15, konané 29.8.2021 
Přítomno 35  členů. 
 
1/ Členská schůze bere na vědomí   
  a/ Hodnocení činnosti Českého zahrádkářského svazu – základní  

organizace č. 15 za rok r. 2019,2020 a 2021 a zprávu o hospodaření 
s finančními prostředky v uvedených letech   a plán na další období. 

    
  b/ Členská schůze bere na vědom zprávu o brigádnické činnosti 
          
 
 2/ Členská schůze schvaluje: 
 
  a/ Složení členů výboru a to :     Ladislav Sihelský /zastupující předseda/ 
                                                               Marie Bystroňová     /místopředsedkyně, jednatelka/            
                                                                Dana Kretová           /zastupující pokladník/      
   
b/   Revizní komise:  Vlastimil Vlček                     
   
   Protože se nikdo nepřihlásil do funkce nového předsedy a pokladníka, /za odstupujícího 
    p. Dvořáka a p. Gabryšovou/ budou zastupující členové pan Sihelský a paní Kretová,  
    vykonávat funkce v omezeném režimu do konce tohoto  roku.                                                                           
    V prosinci 2021  bude svolána nová členská schůze a zvolen předseda a pokladník. 
     Poté  bude pan Sihleský opět předsedou revizní komise a p. Kretová  členkou revizní 
     komise. 
 
     Pokud by se nepodařilo sestavit nový výbor,  ZO U Šimaly pravděpodobně zanikne. 
     Byla by nám odpojena voda a elektrická energie, což by přineslo velké znehodnocení               
     našich pozemků a staveb. 
  
                 
          Za návrhovovou komisi: 
          Předseda návrhové komise  Marie Bystroňová       
          Člen návrhové komise:        Ladislav Solecký 
          Člen návrhové komise:        Tereza Kunorová  
 
Zastupující předseda ZO:            Ladislav Sihelský   
Místopředsed. ZO č. 15 Marie Bystroňová    
 
 
Zapsala: Marie Bystroňová 
 

 



 
 

Český zahrádkářský svaz, ZO č. 15, U Šimaly, Havířov 

Zápis z výroční členské schůze ZO č. 15, konané 29.8.2021 
Přítomno 35    členů. 
 
1/ Paní Marie Bystroňová přivítala přítomné a seznámila je s programem čl. schůze. 
 
2/ Proběhla volba mandátové, návrhové komise a volební komise.  
    Předsedou mandátové komise byla za výbor navržena Jaroslava Bláhová 
    Členové: Miloslav Bitner, Milena Skrzynská. 
                                                                                                   
    Předsedkyně návrhové komise: Marie Bystroňová, členové: Ladislav Solecký a 
    Tereza Kunorová. 
   
  Předseda volební komise Rostislav Dvořák, členové: Hana Gabryšová a Dana Kretová 
  Plénum schválilo jednomyslně. 
  
3/  Pan Rostislav Dvořák přednesl zprávu o činnosti ZO za uplynulé období a výhled na 
      další období.    
 
4/  p. Hana Gabryšová seznámila přítomné s hospodařením ZO za minulé období a návrhem 
     rozpočtu na další období. 
 
5/  p. Svoboda  přednesl zprávu o brigádnické činnosti za uplynulé období a návrh na 
     příští období.   
 
6/  V diskusi se řešila otázka opravy přístupové cesty k zahrádkářské kolonii. 
 
 7/  Členské schůze jednomyslně schválila složení nového výboru:  
       
     Složení členů výboru a to :     Ladislav Sihelský /zastupující předseda/ 
                                                               Marie Bystroňová     /místopředsedkyně, jednatelka/            
                                                                Dana Kretová           /zastupující pokladník/      
      Revizní komise:   Vlastimil Vlček 
 
    Protože se nikdo nepřihlásil do funkce nového předsedy a pokladníka, /za odstupujícího 
    p. Dvořáka a p. Gabryšovou/  budou zastupující členové výboru, pan Sihelský a paní        
    Kretová, vykonávat své funkce v omezeném  režimu do konce tohoto roku.                                                                      
    V prosinci 2021  bude svolána nová členská schůze a zvolen předseda a pokladník. 
     Poté  bude pan Sihleský opět předsedou revizní komise a p. Kretová  členkou revizní 
     komise. 
     Pokud by se nepodařilo sestavit nový výbor, naše ZO U Šimaly by pravděpodobně   
     zanikla a byla by nám odpojena voda a elektrická energie, což by přineslo velké      
     znehodnocení našich pozemků a staveb. 
      
 8/  p. Marie Bystroňová – místopředsedkyně přednesla Usnesení z členské schůze, které bylo  
     jednomyslně schváleno a ukončila výroční členskou schůzi přáním hodně elánu, zdraví a 
     pěstitelských úspěchů. 
 
Zapsala: Marie Bystroňová 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 


